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Czy wycinamy za dużo drzew? Ile wniosków trafia do nadleśnictwa z prośbą o wycinkę? Jak
przebiega procedura? Jaką powierzchnię zajmują lasy? Na co chorują drzewa? Na te
pytania odpowiada Nadleśniczy Nadleśnictwa Ustroń Sławomir Kohut.
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